East-West School of International Studies

Parent Coordinator News

Honor. Excellence. Curiosity. Celebration

March 29, 2018

"He who is not courageous enough to take risks will accomplish nothing in life ".— Muhammad Ali

Be In The Know

- Happy Spring Break! School will be closed March 30th- April 8th. School will resume again on Monday, April 9th.
- Middle School ELA testing will be on April 11th and 12th.
- PSAT/SAT day for our 10th and 11th graders was rescheduled due to the snow day. The date is now Tuesday, April 24th.
- Our next PTA meeting will be held on Saturday April 14th at 10:00 a.m. in the Cafeteria.
- Marking Period 2 will end on April 27th. Please make sure you're checking pupilpath regularly.











Dear Parent Coordinator,

When is the middle school math exam?

Sincerely, Lover of Math Mom

Dear Lover of Math Mom, The math exam will be held on May 1st and 2nd..

Take Care, PC







Volunteers - Thank you for your continued support and dedication. Thank you to Ms. Brainsky for organizing the Paul Taylor dance performance at Lincoln Center again this year. Our families had a wonderful time. Our annual 8th grade Washington D.C. trip was a success. 50 of our 8th graders along with

What an amazing Talent Show this year! We had so much diversity and culture rock that stage. Thank you to all of the performers, Mr. Oppenheim, Ms. Brainsky, Mr. Jacobson and Mr. Yep for encouraging our students to shine. A huge shout out to our amazing PTA and Parent

- Ms. Lee, Mr. Oppenheim, Mr. Prager, and Mr. Yep went on an exciting 2 day trip. Some of the activities they participated in were: Laying of a wreath in a ceremony at the tomb of the unknown soldier at Arlington Cemetery
- Seeing the start of the Cherry Blossom season and the National Mall Monuments (FDR, MLK Jr, Jefferson, Washington, Lincoln) Capital Tour - Supreme court and Library of Congress included
- place at the Grand Hyatt instead of the United Nations due to a diplomatic event. However, our students were fortunate to receive a private tour of the United Nations during their lunch break from the father of eighth grader Jivika Singh, who works for the United Nations. We visited the General Assembly and viewed artifacts from World War II. The students enjoyed themselves immensely! They collaborated with students from other states and nations to

Ms. Williamson and our middle school Model UN students had a great time this past weekend at the Model UN conference. This year, the closing day of the Model UN conference took

you Ms. Williamson for making sure our students had a wonderful experience. With testing season upon us, please make every effort to make sure your child gets plenty of

write resolution papers, and they've worked diligently. Way to go East-West students! Thank

- rest, has a healthy breakfast and is on time and in attendance . Test anxiety is real. Some signs include:
- sweaty palms
- feeling hot or cold
- headaches nausea
- feeling faint
- sleepless nights
- frequent tears or excessive crying
- feelings of anger and/or helplessness

and good test taking skills.

Touring the Spy Museum

- irritability
- becoming easily frustrated
- These tips will help them overcome test anxiety:
- Create and maintain a routine at home that will help children to be well rested during regular school days as well as during the week of testing.
- Talk with your children and encourage them to do their best. Be well prepared for a test - avoid cramming - help your children develop good study habits

Is your child 14-17 years old? Do they need working papers? They can pick up an application from me. My office is located in room 423. They must return the application signed by a parent, with a copy of their birth certificate, social security card, and a letter from the doctor stating they are physically fit and able to work. I will then provide them with their work permit.

Co-Op Student Aide Summer Work Program

We are looking for 10 - 15 students to work for seven (7) weeks this summer at East-West School of International Studies. Responsibilities would include:

Survey classroom furniture

Inventory books / supplies

- Label school furniture
- Organize book closets
- •Light computer work
- Label and organize laptops / carts
- Miscellaneous tasks
- •Salary: \$ 13.00/hour

ALL STUDENTS MUST MEET THE FOLLOWING CRITERIA:

- •Must be 14 years old or older
- Hold valid working papers
- Pass all classes for the year

Reliable

- •Commit to working ALL 7 weeks Week of: 7/9, 7/16, 7/23, 7/30, 8/6, 8/13, & 8/27/2018
- Ability to move and lift furniture

Computer knowledge

Return applications to Ms. Guiliani in Room 429B by 12:00 pm Friday, April 20, 2018.

Application available outside Room 429B

Have a Wonderful Weekend,

Maggie Schnall

Parent Coordinator

東西方國際學習學校

家長協調員 新聞

榮譽,卓越,好奇心,慶典

2018年3月29日

"沒有足夠勇氣承擔風險的人,在生活中不會獲得 成就的。"- Muhammad Ali

Spring

需要知道的:

- 快樂的春季假期!3月30日至4月8日,所有 學生不用上學。學校將於4月9日星期一回 復正常上課。
- 初中英文ELA考試將於4月11日和12日舉 行。
- 由於落大雪,我們重新安排10和11年級的 PSAT / SAT考試日,日期是4月24日星期 一。
- 下一個家教會將在4月14日上午10點在學校 餐廳舉行。

親愛的家長協調員:

初中數學考試是什麼時候?

母親敬上!

親愛的家長:

數學考試將於5月1日和2日舉 行。

請保重, 家長協調員敬上





















- 今年的才藝表演非常精彩 ! 我們有這麼多樣化和文化混合的表演,感謝所有表演者,及Oppenheim先生、Brainsky女士、Jacobson先生和Yep先生對我們學生的鼓勵。我們出色的家長會和家長義工很棒 感謝您們不斷的支持和幫忙。
- 感謝Brainsky老師今年再次安排大家在林肯中心看保羅泰勒舞蹈表演,各家長和學生渡過了美好的時光。
- 每年的華盛頓特區八年級旅行都很成功。50個八年級學生與Lee老師、Oppenheim老師、Prager老師和Yep老師一起渡過了令人興奮的2天旅程。他們參加了這些活動:
- 在阿靈頓公墓的無名戰士墓前舉行放置花圈的儀式
- 遊覽間諜博物館
- 觀看到櫻花季節的開始和參觀國家中心紀念碑(富蘭克林·羅斯福,小馬丁·路德·金,杰斐遜,華盛頓,林肯)
- 首都觀光 包括最高法院和國會圖書館
- Williamson老師和初中模特聯合國活動部的學生在上週末很開心地參加了模擬聯合國會議,由於外交事件而發生,今年模擬聯合國會議的閉幕日在君悅酒店舉行而非在聯合國。然而,我們的學生們很幸運,在聯合國工作的八年級學生Jivika Singh的父親在午休期間私人帶領他們參觀聯合國,他們參觀了會議室並觀看了第二次世界大戰的文物,學生們非常高興!他們更與來自其他州和國家的學生合作撰寫解決方案論文,他們努力地工作,東西方學生很棒!感謝Williamson老師協助我們的學生獲得這美好的體驗。
- 隨著考試季節快到來,請盡一切努力確保您的孩子得到充足的休息,食健康的早餐,準時出席。考試會焦慮是事實的,有一些包括:
- 手掌出汗
- 感覺熱或冷
- 頭痛
- 噁心
- 感覺身體微弱
- 晚上不能入睡
- 經常流淚或過度哭泣
- 情怒和/或感到無助
- 易怒
- 變得容易受挫
- 這些提示將幫助他們克服考試的焦慮:
- 在家中設定一個例行的日常工作時間表,以幫助孩子在正常的上學時間和測試週期間得到充分休息。
- 與你的孩子交談,並鼓勵他們盡力而為。
- 為考試做好充分準備 避免臨急抱佛腳- 幫助孩子培養良好的學習習慣和 良好的考試技巧。

你的子女是14至17歲嗎?他們需要工作文件嗎?他們可以從我那裡拿一份申請。我的辦公室位於423房間。他們必須交回家長已簽署的申請表、出生證明影印本、社會安全卡影印本和醫生信証明他們身體健康並能夠工作。然後我會向他們提供工作許可證。

東西方國際學習學校暑假學生工作計劃!

我們正在尋找10至15名學生在東西方國際學習學校暑期工作七週,職責包括:

- 檢查教室的家具
- 標籤學校的家具
- 庫存書籍/用品
- 整理書櫃
- 簡單電腦工作
- 標籤並組織筆記本電腦/購物車
- 雜項工作
- 工資是一小時13美元

所有學生必須符合以下條件:

- 必須年滿14歲或以上
- 持有有效的工作文件
- 全年的科目合格
- 同意工作7週: 7/9, 7/16, 7/23, 7/30, 8/6, 8/13, 及 8/27/2018
 的7週
- 可信任
- 能移動家具的氣力
- 有電腦知識

於2018年4月20日星期五中午12點之前將申請交回在429B室給Guiliani女士,申請表格可在429B室外拿取。

祝您有一個愉快的週末 Maggie Schnall 女士 家長協調員